
VIDEO: ORTODOXNÍ RABÍN Z NEW YORKU
VYSVĚTLUJE, PROČ BOJUJE PROTI
SIONISMU A STÁTU IZRAEL! Mluvčí
organizace Neturei Karta odhalil spiknutí
sionismu proti Židům a objasnil válku mezi ž
a Ž v podobě ostrého rozporu mezí židovskou
Tórou a sionistickým Talmudem!
- CZ24 News | 17. října 2023

Několik posledních dnů otřásá internetem zásadní a výbušné video, které zachycuje
mluvčího ortodoxního židovského hnutí Neturei Karta v rozhovoru s muslimskou
novinářkou, kde odhalil spiknutí sionismu proti Židům a proti Palestincům. Podle mého
názoru jde dosud o nejkvalitnější konceptuální materiál, který je vyložený natolik
polopaticky pro širokou veřejnost, aby dokázala pochopit prapůvodní příčinu války mezi ž a
Ž, tedy válku mezi sionisty a Židy.

Rabín Jisroel Dovid Weiss je aktivistou a mluvčím organizace Neturei Karta, která hlasitě vystupuje
proti sionismu a státu Izrael. Bez ohledu na to, zda byl postižen palestinský lid nebo zda byla
země neobydlená, Neturei Karta tvrdí, že židovský národ nemá právo na
sebeurčení. Založení státu Izrael před příchodem Mesiáše je hříšné a je aktem vzpoury proti Bohu.
Weiss říká, že Židé touží po návratu do Svaté země a modlí se k Bohu, aby tento konečný den nastal,
ale do té doby mají za úkol trpělivě čekat, sloužit Bohu, být loajálními občany a dodržovat Tóru v
každé zemi, ve které žijí. Tento rozhovor vedla Dr. Safiyyah Ally na sjezdu Reviving the Islamic
Spirit v Torontu v prosinci 2022.

Na video mne upozornil kolega ze slovenské Infovojny a moc mu za to děkuji, protože jde o naprosto
klíčový studijní materiál, který je vyložený přístupnou formou a pochopitelný i pro laickou veřejnost
pro vykreslení a vysvětlení války mezi ž a Ž. Jak ve videu zaznělo, ortodoxní Židé z řad Charedim jsou
terčem stejného teroru ze strany sionistů v Izraeli jako Palestinci.

V tom není žádný rozdíl. Jediný rozdíl je v tom, že IDF zatím ortodoxní Židy a odpůrce existence státu
Izrael nestřílí a nezabíjí na ulici, protože to by vrhlo na sionisty zlé světlo, ale to je pouze fasáda, jak
vysvětluje rabín Weiss. Sionisté nejsou podle jeho výroku náboženští Židé, neřídí se Tórou a zákony,
že nezabiješ, nepokradeš a dalšími zákony víry, což vede k tomu, že v důsledku popírání těchto
pravidel vznikl samotný Izrael, ukradli Palestincům celou zemi a ještě je i zabíjejí.

Sionisté ukradli Palestincům jejich zemi a navíc je zabíjejí
Charedim jsou ortodoxní Židé, kteří se drží tzv. Abrahamovské linie a principu Covenantu, tedy
Úmluvy s Bohem. Úmluva jim zakazuje mít vlastní státnost, vlastní zemi, neboť byli rozpuštěni do
diaspory po celém světě a nesmí v Jeruzaléme vybudovat své sídlo a postavit nový Chrám.
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Stane se tak až poté, co na Zemi dojde k manifestaci Boha, který sestoupí z nebes, zjeví se
a v tom okamžiku všichni, i bezvěrci a ateisté, uvěří v Boha. Rabín Weiss jinými slovy tímto
popsal efekt tzv. Vyššího muže, který povede ke zhroucení světových vlád a světových náboženství,
protože na Zemi se objeví původní architekti této planety v čele s Bohem.

Rabín Weiss ukazuje fotografii z konference o deklaraci nezávislosti Izraele

Tóra o tomto hovoří formou, která je podobná biblickým záznamům a návrat Mesiáše (zvěstovatele)
způsobí, že v tom okamžiku celý svět uvěří v Boha, už nebude pochybnosti. Národy budou vzhlížet
vzhůru k nebi na majestát Boha a jeho království na nebi. Jistě si dovedete představit, co by se pod
tímto popisem mohlo skrývat.

Ne náhodou programovací videa Hollywoodu a Netflixu připravují veřejnost na přílet obrovských a
mamutích kosmických lodí, které budou nehybně stát nad městy. Lidé dole budou zírat. Už nikdo
nebude pochybovat. Není divu, že sionističtí se snaží efekt Vyššího muže dopředu a programově
potlačit, aby po návratu Mesiáše nedošlo v populacích planety k šoku a ke zhroucení moci a
vlády Progos. Pokud nemáte čas na zhlédnutí videa, tak tady je přepis:

Rabín Jisroel Dovid Weiss o spiknutí sionismu

-Podporuje Palestince a já se ho zeptám, proč tomu tak je. Rabíne, vítejte v pořadu “Nechte
promluvit Korán”.

Děkuji a je mi ctí a výsadou být ve vašem pořadu.

-Ne, je úžasné s vámi mluvit. Řekněte mi, rabíne, proč jste především proti státu Izrael a
proč podporujete Palestince?

Dobře, za prvé, modlím se k Všemohoucímu, aby mě obdařil svou pravdou, svou moudrostí, abych byl
hoden předávat jeho poselství a posvětil tak jeho jméno. Není to můj osobní názor. To, co s Boží
pomocí zastupuji, je názor velmi nábožensky založených Židů na celém světě, včetně našich soudů v
Jeruzalémě, včetně no celé Evropy a v podstatě celého světa. My jako židovský národ jsme před
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třemi tisíci lety na hoře Sinaj uzavřeli smlouvu s Bohem, Mo Aban a Mojžíš vystoupili nahoru a
převzali od Boha Tóru a uzavřeli jsme smlouvu, že budeme Tóru dodržovat. O to v judaismu jde.
Dodržovat tuto smlouvu, být blízko Všemohoucímu, být podřízený Všemohoucímu.

Toto hnutí, koncept vytvoření státní suverenity a s tím, že chtějí nazývat židovskou suverenitou,
tento koncept, to je hnutí, které začalo asi před 150 lety. Je to přeměna z podřízenosti Bohu v
nacionalismus. Mít kus země, být národem mezi národy, být srovnatelný se všemi velkými zeměmi. A
teď, to samo o sobě, i kdyby se to netýkalo palestinského lidu, obyvatel, původních obyvatel, jinými
slovy, kdyby ta země byla neobydlená, stejně by bylo pro židovský národ zakázáno mít tento koncept
suverenity nacionalismu, protože máme dlouhou historii. Před třemi tisíci lety jsme uzavřeli smlouvu
s Bohem, že budeme dodržovat Tóru, a pak nám bylo přikázáno, abychom šli do svaté země a
postavili tam chrám, který postavil král Šalomoun.

Všemohoucí nás však varoval a nařídil nám, že musíme být na velmi vysoké úrovni duchovnosti.
Pokud tomu tak nebude, budeme ze země vyhnáni. A to se stalo zhruba před 2000 lety. Římané a
Řekové přišli, vtrhli do svaté země a Židé byli ze země jako národ vyhnáni. Jakmile se tak stalo, byl
na nás uvalen dekret o vyhnanství. A tak jsme už dva tisíce let pod dekretem vyhnanství
Všemohoucího. To znamená, že nám Všemohoucí řekl, že je jeho vůlí, abychom nebyli svrchovaným
národem. Měli bychom být loajálními občany v každé zemi, kde pobýváme. A neměli bychom se
pokoušet o hromadný návrat jako velká skupina lidí nebo se snažit obnovit byť jen malý, jeden
centimetr, jeden centimetr židovské svrchovanosti, protože to je jako lék od Boha na zlomení naší
povýšenosti. V to věříme.

Takže jsou vlastně tři, byli jsme zavázáni třemi přísahami. A ten král Šalomoun, který postavil chrám,
napsal knihu proroctví, která se jmenuje Sir Hassirim, Píseň písní, a mluví o těchto třech přísahách,
které nám Bůh dal. První je, že se nemáme hromadně vracet do svaté země, jakmile jsme byli
rozptýleni mezi národy; za druhé, že se nemáme bouřit proti žádnému národu. Máme být loajálními
občany v každé zemi, kde pobýváme. Občan Kanady se musí modlit za blaho země, i když s ní není
spokojen, nebo řekněme, že v průběhu dějin bylo Židům mnohokrát zakázáno kupovat půdu a byli v
mnohem větší míře zdaněni. Přesto všechno musíme být loajálními občany a nebouřit se proti této
zemi. Za třetí, nemáme se pokoušet o ukončení vyhnanství. Proč?

Protože kvůli našim hříchům jsme rozptýleni. Bůh je soucitný a Všemohoucí, až přijde čas, po kterém
touží každý Žid, že nakonec nastane doba, kdy Všemohoucí provede metafyzickou změnu ve světě a
celé lidstvo uzná jednoho Boha, pak nás Bůh vrátí a Bůh sám obnoví chrám bez jakéhokoli lidského
zásahu. Objeví se duch, něco jako zázračný duch a svět, který přestane být ateistický atd. Všichni
budou věřit v Boha. Říká se tam: (hebrejsky – Všichni se sjednotí). Všechny národy se chytnou za
ruce a spojí se, aby sloužily Bohu. To se stane. Pak se vrátíme a opět se přiblížíme Bohu v jeho srdci.

-Jak k tomu dojde? Jako třeba jak se pozná, že jsme v takovém stavu?

Poznáme to, protože, jak jsem řekl, nastane duch svatosti, zbožnosti, nastane duch návratu lidí,
Mesiáše. Je zřejmé, že židovský a muslimský národ mají výrazně odlišnou představu o tom, co je
Mesiáš, Mašíach. Ale my věříme, že to vlastně není ani tady, ani tam, protože co se stane, to se
stane. A my nikdy nebudeme považovat za hrozbu pro muslimský lid kvůli odlišnosti našeho přístupu,
protože máme jasně, jak jsem se zmínil, zakázáno činit jakékoli pokusy o návrat.

Prostě věříme a neustále se modlíme k Bohu, aby přivodil ten den konce a kdy mu bude sloužit celé
lidstvo. Takže toužíme po návratu. Toužíme po něm celým svým srdcem. Říkáme to ve svých
každodenních modlitbách a modlitbách, že chceme. Ale už dva tisíce let se nám to nepodařilo.
Trpělivě čekáme a sloužíme Bohu, dodržujeme Tóru smlouvy v každé zemi, kde jsme občany, a tak
dále. Sionismus vytvořili převážně nenáboženští Židé. Bylo to nacionalistické hnutí lidí, kteří se



odcizili Bohu, Tóře. Byli nenáboženští. Vždycky s sebou rád nosím obrázek prvního, to bylo vyhlášení
nezávislosti. První premiér David Ben-Gurion. A oni vytvářejí takzvaný židovský stát, rok 1948.

-Ano.

A tak je to židovské, údajně nám dělají, vracejí se k Bohu. Říkají, že je to konec exilu, a ani jeden z
nich si nezakrývá hlavu. Víte, takže vidíte, jaká je to faleš, ale přesto a všichni sionisté, oni si nasadili
fasádu židovství, začlenili náboženství, aby svět řekl, aha, to je náboženská věc. Musíme je
podporovat. Evangelisté, křesťané a miliony a miliony lidí je podporují. Židé, kteří neznají dobře
Tóru, bohužel spíše nenáboženští. A říkají, aha, a mají tu emocionální hru, víte, že, aha, my se
vracíme. Dva tisíce let jsme ve vyhnanství. To je rozdíl mezi judaismem a sionismem.

Takže jinými slovy, stručně a velmi výstižně řečeno, judaismus je podřízenost Bohu, sionismus je
nacionalismus, a ten je pro nás výslovně zakázaný. Takže po celém světě, bez ohledu na komunitu,
když jedete do Argentiny, jedete do Anglie, Stanford Hills a Londýna, New Yorku, odkud pocházíme,
velmi náboženská komunita a v Jeruzalémě velmi náboženská komunita je v naprosté opozici proti
vytvoření státu. A teď musím… Je to něco velmi důležitého. Jinými slovy, abychom měli stát, jak jsem
řekl, by bylo i v neobydlené zemi, ale vzhledem k tomu, že vytvořili tento stát v zemi, kterou
potřebovali pro své účely, v Palestině. Ale Palestina byla obydlená země. Většina obyvatel byli
muslimové. Druhou skupinou lidí, která tam žila početně, byli křesťané a třetí byli Židé, protože jako
jednotlivci jsme tam směli, od Boha směli žít, ale ne jako národ.

Takže aby mohli ten stát vytvořit, museli Palestince alespoň v nejlepším vyhnat. Je to proti, je to v
rozporu s tím, o čem je naše Tóra, protože v Tóře se říká: “Nezabiješ, nepokradeš.” Musíme být
stejně jako je Bůh soucitný, musíme být soucitní i my. Tedy a rozhodně nekrást nebo nezabíjet a
nevyhánět lidi. Jak se to opovažují? A navíc musíme mít na paměti, že za těch dva tisíce let
vyhnanství jsme tolik trpěli, protože jsme Židé. Židé byli upalováni na hranici, byli souzeni, křižácké
výpravy, inkvizice se pokoušely násilně konvertovat Židy. A byli vyhnáni ze Španělska, z Itálie, kam
se Židé poděli? Židy přijímaly muslimské země. Přijímali nás v každé muslimské zemi. Írán, kdekoli
chcete, Palestina byla pod Osmanskou říší. Přijali nás a my jsme v jejich zemích vzkvétali.

Neexistovala žádná lidská práva, která by nás chránila, a přesto jsme vzkvétali. Nebylo to nutné,
lidská práva. Takže když teď přijdou sionisté a obviní muslimy ze zakořeněné nenávisti k Židům nebo
k palestinskému lidu, ze zakořeněné nenávisti, jak se opovažují, jak odporné, a kde máme ukázat, že
Tóra vyžaduje, abychom projevovali vděčnost lidem. A jít a postavit to na hlavu a říct, tito lidé nám
ublížili, to všechno je na tom to nejzločinnější. Arabský a muslimský a palestinský lid byl
nazván Nakba.

Máme tady obrázek, dokonce můžete vidět, jak jsme spolu žili a hlídali si navzájem děti. Žili jsme v
naprostém míru. To je důvod, proč velmi náboženské po celém světě, stojíme v naprosté podpoře.
Bolí nás to, pláčeme s Palestinci, jsme poníženi, protože sionisté nám vzali naše náboženství a
používají ho jako nástroj k okupaci, k zastrašování, k umlčování ostatních lidí, protože když se proti
nim ozvete, nazvou vás antisemity. Takže my, náboženské komunity, zůstáváme v této opozici.

-Jak se stavíte proti sionistickému hnutí?

No, první věc je, že věříme, že jsme především, nepřijímáme je, neúčastníme se s nimi, máme velmi
náboženské komunity, které neslouží v armádě. Samozřejmě ne. Určitě nechodí k volbám, nemají nic
společného se státem. Máme tam rabinát. Sionisté udělali rabinát, všechno kvůli té fasádě, ale oni
maskují Židy, takže udělali rabinát s vrchním rabínem. A to je všechno od nás, irelevantní. My máme
rabína, my jsme měli ve dvacátých letech, vrchní rabín náboženské komunity, která tam žila stovky
let, byl rabín Sonnenfeld, a ten se ve dvacátých letech, to je dávno před vznikem státu, sešel s



jordánským králem, aby mu deklaroval naši loajalitu a že tam nechceme zůstat. Odešel.

V roce 1947, 1948 byl vrchním rabínem rabín Dušinskij. Sionisté tehdy byli velmi úspěšní v tom, že
prostřednictvím Velké Británie dosáhli uznání ze strany OSN. Takže rabín Sonnenfeld rabín
Dušinský, blahé paměti. To jsou záznamy Spojených národů. V roce 1947 v prohlášení před
Organizací spojených národů řekl: “Dále bychom chtěli vyjádřit svůj rozhodný nesouhlas s židovským
státem v jakékoli části Palestiny”. To je velmi náboženské, zastupuje náboženskou židovskou
komunitu, říká, že nechceme židovský stát a tito lidé jsou podvodníci, ti, kteří to dělají. A historie je
taková, že když odešel, vzali jsme to jako další, mohli jste vidět statisíce lidí v ulicích Jeruzaléma, jak
se ujímají našeho dalšího vrchního rabína, když odešel.

Teď tam máme statisíce Židů, kteří žijí pod touto bohabojnou komunitou, která neuznává autoritu
státu Izrael. Oni vlastně denně demonstrují, demonstrují a vidí děti, my nikdy nenosíme zbraně.
Nejsme militantní. Oni se nechávají bít. Staré muže zavraždí, rabíny, to je neuvěřitelné. Můžete se
podívat na naše stránky NKUSA a uvidíte, a svět mlčí. Nemluví se ani o tom, že Židé denně
demonstrují proti okupaci, a to prostě křičí do nebe, co se děje, ta nespravedlnost vůči
palestinskému lidu a židovskému lidu, který tam žije a který odmítá přijmout tuto autoritu.

-Takže, rabíne, spojujete se s ostatními Židy, kteří nejsou ortodoxní a jsou proti státu
Izrael?

To je velmi dobrá otázka. Vzhledem k tomu, že tu bylo reformní hnutí asi před 250 lety a naši rabíni
tehdy vydali v podstatě fatvu.

-Fatvu, dobře.

Dvě stě předních evropských rabínů. Řekli, že je to kacířství. Je to vzpoura proti Bohu. Nemůžete
reformovat Boží Tóru. Nejí košer, nedodržují 10 přikázání, nedodržují šabat, sobotu. Proto řekli, že
se s nimi nemáme spojovat. Takže pracujeme s muslimským lidem, pracujeme s palestinským lidem,
budou chodit na stejné demonstrace, ale nebudeme mít přímo společné aktivity. Ale když tam jsou,
tak my, víte, oni jich dělají hodně, víte, hodně lidí, kteří jsou Židé, kteří jsou nenáboženští, cítí, že je
to lidská práva nebo i z jiných židovských důvodů, že se postaví do opozice. Je mnoho opravdu
desítek a desítek tisíc nebo více těch, kteří jsou proti okupaci, ale vycházíme z toho základního
problému, že sionisté si nárokují legitimitu. Říkáme jim, říkáme světu, že podvádějí svět. Je to
nepřijatelné, takže vycházíme z náboženského státu, a tady je obrázek dívky za mřížemi.

Každý chlapec a dívka, kteří dosáhnou 17 let, se stávají zločinci z náboženských komunit. Odmítají
sloužit v armádě, v IDF, což je povinná vojenská služba. Takže to jsou všechno velmi, velmi kritické
otázky. Proč je to tak kritické, aby to lidé pochopili? Protože lidé, oni jsou velmi mazaní, jsou velmi
efektivní v tom, co dělají, sionisté. Rádi se označují za židovský stát. Trvají na tom, aby byli
označováni za židovský stát. Proč? Protože pak vědí, že kdyby se někdo chtěl postavit proti tomu, co
dělají, co je zločinné vůči palestinskému lidu, zabírají mu domovy, kradou, zabíjejí, dělají tolik
strašných zločinů.

Ale když řeknete slovo, aha, mluvíte proti zbožnému náboženství a jste napadeni jako antisemité. A
teď tady právě udělali, dělají nový zákon, který se snaží přijmout, IHRA, myslím. A ten bude říkat, že
když mluvíte proti sionismu nebo proti státu Izrael, tak je to antisemitské. Co může být směšnějšího
a co může být nepřijatelnějšího než takový koncept, když jsou utlačovány právě náboženské
komunity, které trvají na tom, že jsme Židé? Moji prarodiče byli zabiti v Osvětimi. Většina našich
komunit se přistěhovala z Evropy. Zemřeli jsme, protože jsme byli Židé, protože jsme trvali na tom,
že zůstaneme tímto náboženstvím, které je naší smlouvou s Bohem.



A my jsme se s tím nesmířili, protože jsme si to vytrpěli, a proto se otočíme a obsadíme jiný národ.
Trpěli jsme a teď bychom měli jít hřešit proti Bohu, za kterého jsme položili své životy tím, že
budeme krást a zabíjet a jednat proti Boží vůli? A tak jsme proti sionismu a jsme utlačováni. Ti z
židovského národa, kteří našli domov v Palestině a žili tam, tito přistěhovalci, a žili tam. Snaží se
popadnout dech z tolika utrpení. Najednou se jim líbilo, že jsou pod vládou Osmanské říše.

A najednou jsou vrženi pod sionistickou nadvládu a je jim řečeno, že když se postavíte a budete se
stavět proti této vzpouře proti Bohu, budete uvrženi do vězení, budete zločinci. Jak si svět bere
autoritu diktovat v našem náboženství, místo aby respektoval naše učence, naše, které máte tady v
Kanadě, pokud máte ve Spojených státech, máme naši komunitu, řekněme v New Yorku. Je to
největší koncentrace věřících Židů. Tam, kde žiji, hned naproti Manhattanu, ve Williamsburgu, v
Brooklynu. Míle a míle a není tam jediná izraelská vlajka. Náš vrchní palestinský rabín, rabín
Taidebam, se tam přestěhoval a tyto význačné komunity vzkvétají, význačné komunity s velkými
učenci a zbožnými lidmi a podnikateli, a všichni trvají na tom, že jsme náboženství, které má sloužit
Bohu. A Bůh chraň, abychom přijali okupaci.

A teď, když se někdo, rozhodneme vystoupit proti této vzpouře proti Bohu ve jménu mého
náboženství a volat do světa, že jsou to podvodníci, že zneužívají mé náboženství, že bychom měli být
a lidé, kteří budou stát společně s námi, by měli být obviněni z antisemitismu. To je nespravedlivé. Je
to nepřijatelné a my to odsuzujeme. A to je to, co děláme s pro… Snažíme se, s Boží pomocí, modlíme
se k Bohu, aby přinesl rychlou a pokojnou demontáž státu. Zároveň jezdíme do OSN, jezdíme s
palestinským lidem, abychom vykřičeli jejich bolest, abychom promluvili, jezdíme na jejich
demonstrace, snažíme se vzdělávat. Chodíme na univerzity, vysoké školy, konference a říkáme
politikům, aby změnili svůj přístup a nepodporovali útlak palestinského lidu.

-Rabíne, děkuji vám, že jste se s námi dnes podělil. Opravdu si toho vážíme. Hodně jsem se
toho dozvěděla a jsem poctěna, že jste dnes přišel a připojil se k nám.

Sionisté v Izraeli usilují o naprosté vytlačení Palestinců z
jejich domova
V rozhovoru rabín Weiss správně uvedl, že v Izraeli se chystá zákony IHRA, který má zakázat anti-
sionismus a kritizování existence státu Izrael. Je to samozřejmě utahování šroubů, protože
sionistickým se začíná hroutit jejich chiméra o krásném Izraeli, který je v přímém rozporu se vším,
co je napsáno v Tóře, ale dosud na to upozorňovali jen ortodoxní Židé.

Jenže ve chvíli, kdy se v pásmu Gazy zahajují procesy etnického čištění pod záminkou vojenské
operace, a ve chvíli, kdy Rusko vyzvalo k naplnění rezoluce OSN o vzniku Palestiny s hlavním
městem ve východním Jeruzalémě, v tom okamžiku začínají plány sionistů praskat. Zastřelení
skupiny mladých lidí na hudebním festivalu mělo onálepkovat všechny Palestince jako teroristy,
přesně podle výroků izraelského prezident Herzoga.



Rabín Jisroel Dovid Weiss

A s teroristy se už nevyjednává. Teroristé již nemají světovou podporu. Teroristy je možné nejen
zabíjet, ale pod rouškou boje proti terorismu je možné dělat věci, které by jindy myslitelné nebyly. Je
možné nařídit Palestincům vyklizení Gazy, jejich vyhnání, vyčištění prostoru a provést trvalou
okupaci a v dohledné době anexi Gazy stejně, jako to už proběhlo s Golanskými výšinami a s částí
území Západního břehu. Nezabiješ, nepokradeš, nevrátíš se do země předků, dokud nedojde k
návratu Mesiáše, všechno z toho je sionisty popřeno. Prostě sionismus je dílem Rothschildova klanu z
Londýna.

Lord Rothschild přiznal, že za vznikem Izraele opravdu stála
jeho rodina
Jacob Rothschild v rozhovoru pro Times of Israel v roce 2017 přiznal [1], že jeho rodina měla
“klíčový význam” pro vznik Izraele. Osmdesátiletý Rothschild v rozhovoru uvedl, že jeho
předkové “pomohli připravit půdu pro vznik Izraele” a přiměli britskou vládu, aby v roce
1917 podepsala Balfourovu deklaraci.

Obecně se má za to, že Rothschildové vyčkávali během 1. sv. války do roku 1917, kdy se v Británii
objevily známky problémů. Sionistická rodina pak britské vládě slíbila, že přesvědčí USA, aby
vstoupily do války a zajistily Británii vítězství nad Německem na základě toho, že britská vláda předá
sionistům kontrolu nad Palestinou.
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Lord Jacob Rothschild

Tak vznikla Balfourova deklarace, což je oficiální dopis ministra zahraničí britské vlády Jamese
Balfoura baronu Rothschildovi. Sionismus se po II. sv. válce transformoval do tzv. sionistického
globalismu, což byl plán na ovládnutí světa pomocí bank, korporací, médií, farmaceutických firem,
obchodních řetězců a politických stran světovými sionisty. Ten přívlastek “světoví” se sice objevil již
koncem 19. století, ale skutečně začal platit až po ukotvení systému Pax Americana ve světě po II. sv.
válce, přičemž vrcholu sionisté dosáhli počátkem 90. let po rozpadu Sovětského svazu. Od té doby
sionističtí oslabují na všech frontách a nyní už dokonce i v Izraeli.

-VK-
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